
Actualiteitsvraag 2 
 
 
Onderwerp: Interview wethouder Van Dolder in Noordhollands Dagblad d.d. 11-12-21 
 
 
De heer F. Doodeman stelt namens de fractie van PvdA/GL de volgende vragen: 
 
Inleiding: 
 
Het Noordhollands Dagblad heeft het volgende artikel geplaatst: 
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20211210_64396185 
 
We ervaren met regelmaat dat wij informatie uit de krant moeten lezen, zonder dat u ons op de hoogte 
heeft gebracht van een aantal feiten. Zo geldt dit ook voor de dienstverleningsovereenkomst die we 
met HVC in de toekomst moeten gaan sluiten. In de krant van afgelopen zaterdag hebben wij in een 
omvangrijk artikel kunnen lezen over de keuze van het college over het al dan niet inzetten van het 
recycle tarief, om inwoners te motiveren hun afval te reduceren naar minder dan 100 kilo. Dit zou 
betekenen dat per persoon 30 kilo afval per jaar geleverd wordt. Volgens de wethouder een 
doelstelling die niet te realiseren valt. PvdA/GroenLinks is van mening dat de raad eerst aan zet is 
voordat de wethouder een interview afgeeft. 
 
Vragen: 

1. Wanneer besluit de raad over de nieuwe dienstverleningsovereenkomst met HVC? 
 

2. Waarom heeft de wethouder haar eigen mening naar buiten gebracht zonder dat ze hierover 
gesproken heeft met de raad? 

 
3. Kan de wethouder terughoudend zijn met het ventileren van haar eigen mening/ideeën 

voordat hierover de raad heeft gesproken?   

https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20211210_64396185

